

<b>Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde</b>				
<b>Dato:</b> 10/5-2023, kl. 17.30-19.30		<b>Deltagere:</b> Mads, Anita, Helga, Lise-Lotte, Asger, Remy, Flemming og Ann.		
<b>Mødeleder:</b> Bestyrelsesformanden		<b>Fraværende:</b> Louise, Henriette		
<b>Dagsorden</b> <i>Hvad handler punktet om, er der særlige ansvarlige, gæster og er det til orientering (O), drøftelse (D) eller beslutning (B)</i>	<b>Tid</b> <i>Estimere t tid til punktet</i>	<b>Referat</b> <i>Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på beslutning, angivelse af evt. ansvarlig og evt. deadline.</i>	<b>Formidling</b> <i>Til hvem, af hvem og hvordan?</i>	
1. Godkendelse af dagsorden (B)	17.30 5 min	Godkendt		
2. Godkendelse af referat (B)	17.35 5 min.	Godkendt		
3. Elevråd (O)	17.40 10 min.	Intet nyt (repræsentanter kunne ikke i dag)		
4. Orientering (O+D) fra skoleledelsen og formanden	17.50 30 min.	<p>Flemming retur - status</p> <p>Hegn rundt om søen - vi ønsker mørkegrønt. I tilbuddet er hegnet er 142 cm højt. Det nuværende hegn er ca. 125 cm. Der har været et par forældrehenvendelser pga nuværende højde. Vi accepterer tilbud om hegn i farven grøn og samme højde som nu. Kan vi få et par fag ud til sammenligning?</p> <p>Sauna + badebro opdate Der er givet afslag på det samlede projekt. Vi må dog gerne udskifte badebro og fiskebro. Der kan være mulighed for at opstille sauna på skolens/SFOens grund, men det vil gå ud over vores kvadratmeter på legepladsen, så det ønskes ikke.</p> <p>Prioriteringer af garderober, inklusions løsninger, fagfordeling status (skolehaver, rollespil) Der er indkøbt nye garderober til hele SFO1 - de bliver sat op i uge 20, og samtidigt bliver der malet.</p> <p>Næste år vil vi lave en mellemløsning hvor de børn der har det svært kan være i få timer eller hele dage efter behov - så alle ressourcer udefra (elever vi får tilskud til) og egne ressourcer slås sammen til et par "klasser" - indskoling og mellemtrin. Vigtigt med koblingen mellem klasseteam og mellemløsningen.</p> <p>Fagfordelingen er færdig og der påbegyndes skemalægning i kommende uge. 1. klasse skal have Anne F (dansk) og Janus (matematik). 5. klasse får ny dansklærer i stedet for Anne - det er Jakob.</p> <p>Skolehaver er i gang og det er et forsøg på at lave en anderledes skoledag. Der kører ca. tre stationer - én i selve skolehaven og to faglige stationer.</p>		

			<p>Rollespilsugen er næste skoleår flyttet til uge 20 - dels for at fordele emneugerne he over året og dels for at det kan være lidt varmere i vejret.</p> <p>Professionel kapital - APV I Ringsted Kommune er man gået ind i et forløb for at få et billede af den professionelle kapital. Er forventet effekt af det er mere fokus på kerneopgaven og bedre arbejdsglæde.</p> <p>Vikardækning Herunder hvad leveres der er undervisning, hvor mange vikartimer er der, er der klasser der er særligt hårdt ramt - det bliver et punkt til kommende bestyrelsesmøde.</p> <p>Nyt multihus i Jystrup - multihus.pdf + image.jpg medsendt Første borgermøde er afholdt. Der blev lavet lidt reklame på skoleforumsmødet, hvor Mads og Asger talte med politikere. Ann har formidlet kontakt mellem styregruppen og ejendomscenteret, men har ikke fået tilbagemelding på hvordan det går med samarbejdet der (det undersøges). Styregruppen ønsker at få et børneinput - vi (ledelsen) spørger elevrådet om de vil indsamle data. Skolen kan godt se flere fordele i at have mulighed for at have et multihus. Der indsamles også data fra personale møder. Der arrangeres et møde mellem skolebestyrelse og styregruppen (Helga, Asger og Mads mødes med hende)</p>	
5.	Aktivitetsdag (O+D)	18.20 15 min.	<p>Nogle forældre har vist interesse for at afvikle aktivitetsdag igen i september. Der er gået en runde på skolen (Helga, Flemming og Brian Degn) og der er lavet en liste over ting der kan laves. Efter sommerferien sendes invitationer ud.</p> <p>Det kan evt. være en del af elevrådets tiltag "Vores Skole". Helga er tovholder på dagen.</p>	
6.	Planlægning kontaktførelsemøde (D)	18.35 15 min.	<p>Det sidste Skolebestyrelsesmøde den 12. juni kan konverteres til et kontaktførelsemøde.</p> <p>Asger har talt med nogle kontaktførelse, der er kommet med idéer til møde - Helga og Asger sparrer om indhold til mødet.</p> <p>Planlægges yderligere på næste bestyrelsesmøde den 24. maj.</p>	
7.	Kommunikation (D)	18.50 20 min.	<p>Udsættes til næste møde.</p>	
8.	Status SFO + princip udvalg (O+D)	19.10 15 min.	<p>Udspillet sendes ud til medarbejdere der kommer med inputs til næste skolebestyrelsesmøde den 24. maj.</p>	
9.	Eventuelt (O)	19.25 5 min.	<p>Bestyrelsesmøde i Søholmskolens venner før skolebestyrelsesmødet - her blev</p>	

---

			ansøgningen om at 6. klasse får bevilget tilskud til årets skolerejser imødekommet.	
	evt. punkter til næste gang			